
Furesø, den 2011-01-14

Folketingets kommunaludvalg

Vedrørende genforhandling af Furesøaftalen.   KOU-alm del bilag 30.

Furesø-gruppen har modtaget Deres mail af 10.januar 2011 bilagt svar fra Indenrigs-og Sundhedsminister 
Bertel Haarder på vores henvendelse af 16. december 2010 til KOU.

Af ministerens svar fremgår at der har været afholdt politisk møde den 21. december med Furesø 
Kommune. Vi har af Borgmester Ole Bondo Christensen fået det indtryk at den proces, som ministeren 
omtaler, er aftalt til at skulle føre frem til et meget snarligt og konkret løsning, der adresserer de 
gældsproblemer, Furesø Kommune står med.

Vi er desværre også bekendt med at Staten - efter foreløbig at have trukket sagen i 1 år - nu har ønsket 
analysefasen genåbnet. Det giver anledning til uro om hvorvidt det vil være muligt at finde frem til en 
løsning indenfor kort tid, og vel at mærke en løsning der opfylder de i Furesøaftalen indeholdte løfter og 
tilsagn.

I forventning om, at der indenfor meget kort tid vil foreligge et konkret udspil, som vi kan forholde os til, 
finder Furesø-gruppen det imidlertid rigtigst at afvente et sådant udspil, inden vi beder om foretræde for 
kommunaludvalget.

Vi takker for den interesse udvalget udviser for vores sag og håber på med kort varsel at kunne få et 
foretræde, hvis det skulle vise sig nødvendigt.

Med venlig hilsen

På vegne af 

Furesø-gruppen
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